
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 25. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 523

Ministeren udtrykte på samrådet, at hun tager problemstillingen meget alvor-

ligt og godt kan forstå familiernes frustrationer. Ministeren nævnte også, at

hun har haft drøftelser med bl.a. KL, uden at det har ført til en løsning. Er det

ministerens intention at påtage sig at gå videre med denne problematik mhp.

at finde en løsning, og hvad vil ministeren konkret gøre for, at de familier, der

har behov for det, kan få ydet hjælp til overvågning af deres barn? Spørgsmå-

let stilles på baggrund af åbent samråd den 19. juni 2018 om, hvorvidt hjem-

meboende borgere med funktionsnedsættelse, der har behov for overvågning,

får den hjælp, de har behov for (besvarelse af samrådsspørgsmål

R).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. juli 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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